# 煎扒燒烤一流

Complimentary Grill Pan With Lid



跟機配備白色的方形連蓋烤盤,與電磁爐的白色機身一體成形, 時尚大氣。更特設專屬「煎烤模式」,無論煎牛扒、煎羊架、 煎魚柳、煎鍋貼甚至烤串燒都能輕鬆搞掂;而且烤盤採用特闊 設計,同時煎15件鍋貼都無難度,一家大細分享美味。

Compact Induction Cooker comes with a matching square grill pan and lid, the one-set design not only looks chic in the modern home, its extra wide design can cook a large quantity of food in one go, enough for the whole family; together with the convenient preset Grill function, all you need is one simple tap of the finger to cook the perfect steak, fish, lamp chop or even gyozas.

#### 配件 Accessories





技術規格 Product Specification	
型號 Model	GIC-KS20T
電壓 Voltage	220-240 V~
功率 Power	2,000 W
頻率 Frequency	50-60 Hz
產品尺寸 Product Dimensions	(H)60 (W) 290 (D) 290 mm
包裝尺寸 Packing Dimensions	(H)372 (W)330 (D)165 mm
淨重 Net Weight	Cooker: 2 kg Grill Pan & Lid: 1.65 kg
總重連包裝 Gross Weight	4 kg

#### 座檯式電磁及電陶爐系列 Free-standing Cooker Series 座檯式電陶爐 座檯式電陶爐 Infrared Electric Ceramic Cooker Infrared Electric Ceramic Cooker GID-RS22T GID-RS32T 可攜式電磁爐 座檯式電陶爐 座檯式電磁爐 Infrared Electric Portable Free-standing Ceramic Cooker Induction Cooker Induction Cooker GIC-GS20P GID-AS28T GIC-MS28T

產品規格及設計如有變更,恕不另行通知。最新版本以www.germanpool.com網上版為準。 Specification is subject to change without prior notice. Refer to www.germanpool.com for the most up-to-date version.

## 德國寶(香港)有限公司 GERMAN POOL (HONG KONG) LIMITED



中國香港 Hong Kong, China

銅鑼灣 FASHION WALK 京士頓街9 號 🗣 +852 6530 5963 Fashion Walk, 9 Kingston Street, Causeway Bay T. +852 3110 2030

#### 山國內地 Mainland China

佛山市順德區大良街道五沙新翔路8號 T. +86 757 2219 6888 8 Xinxiang Road, Wusha, Daliang, Shunde District. Foshan City

中國澳門 Macau, China 澳門青洲大馬路(青洲新路)515號 美居廣場第二期1樓A座

美居廣場第二期1樓A座 1 Andar A, Edf. Mei Kui Kuong Cheong

Kuong Cheong selheiro Borja







© 版權所有。未獲本公司授權,不得翻印、複製或使用本單張作任何商業用途

© All rights reserved. Copying, reproducing or using the contents of this leaflet is not allowed.







T. +853 2875 2699





## 座檯式電磁爐連烤盤

煎炒煮炸 一爐多用 GIC-KS20T







超薄慳位

Slim & Compact



附送烤盤 With Grill Pan

超強火力 Strong Power







## 自由配搭鍋具

**Works With All Ferromagnetic Cookware** 



除跟機方形烤盤之外,您亦可配合不銹鋼、合金、鑄鐵、琺瑯等各種 導磁的平底鍋具使用,炮製各式百變美食;配備先進IH電磁加熱及智 能火力調控技術,能源直接傳遞至鍋具加熱,升溫快且熱量流失低, 而烹調時產生的油煙較少,廚房更舒適。

Advanced IH electromagnetic heating together with Intelligent Power Adjustment technology deliver heat efficiently and exclusively to the cooking utensil, ensuring low power wastage and minimum fumes; aside from the complimentary square grill pan, Compact Induction Cooker can also be used with your favorite cast iron, stainless steel, metal alloy and other ferromagnetic cookware.

#### 電磁爐適用鍋具

Suitable for Induction Cooker







合金鍋具



鋁製鍋具





## 2,000W超強火力 爆炒至夠鑊氣 2,000W High Output

火力最高可達2,000W,強大火力不但能媲美明火,溫度控制亦比一般 燃氣煮食爐更準確更穩定,在家都可簡單炒出鑊氣十足的大廚級佳餚。 2,000W of induction cooking power delivers heat comparable to open flame cooking, and also provides higher stability and more accurate temperature control than conventional gas cookers.



## 10段火力調校 真正文武雙全 **10-Level Power Control**

由200W (60℃)至2,000W (240℃)靈活選擇,無論低功率「文火」 慢燉老火靚湯,或高功率「武火」爆炒都輕鬆駕馭,滿足所有烹飪需求。 Simply turn the knob to freely adjust cooking power from 200W (60°C) to 2,000W (240°C), satisfying all your cooking needs from the gentlest slow simmer to the fieriest fast stir fry.



## 入得廚房出得廳堂 From Kitchen To Table

機身厚度僅約6cm極纖薄,可垂直收納於狹窄位置;配備13A插頭,一 插即用,無論在廚房烹調完美一餐,或在客廳打邊爐都極方便。

At only 6cm thin, the Compact Induction Cooker easily tucks away in the cupboard when not in use; with 13A plug-n-cook design convenient for cooking in the kitchen as well as hotpot at the dinner table.





### 堅固微晶面板 **Durable Glass-Ceramic** 耐磨耐高溫,表面平滑光潔,輕

鬆一抹就能去除污漬。 The smooth glass ceramic top is heat-

配備過熱保護、延長散熱、高低 電壓等保護功能,確保安全。 With overheat protection, extended heat resistant, durable and easy to clean. dissipation and surge protection.

多重安全保護



強效防滑設計,無論擺放在客 廳飯桌或廚房檯面皆可。

Multiple Safety Mechanisms

### 餘熱警告提示 **Residual Heat Warning** 使用後如爐面尚有餘熱,即亮起 「H」警告,貼心提醒用家。

When cooktop is still hot, LED display ensure the cooker will not slide about. shows "H" to remind user not to touch.



## 機底防滑腳墊 **Anti-Skid Footpads**

Footpads on the bottom of the cooker